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Abstract (en)
[origin: CN115407637A] The invention relates to a device for winding or tuning and for checking a meter. A device (1) is provided for checking
the status of a meter (20) and re-tuning it to the correct time. In the housing (4, 5) of the device, the watch can be arranged on a support (10)
of the watch, which can be moved from a non-measurement position to a measurement position in the vision system, or vice versa. In the non-
measurement position, the watch on the support thereof can be observed from outside the housing of the device through at least one electronic
shutter (3) or light valve (3), which is activated to be in a transparent state; and in the measuring position, the electronic shutter or the light valve is
disabled to make it opaque.

Abstract (fr)
Le dispositif (1) est prévu pour le contrôle de l'état d'une montre (20) et sa remise à l'heure. Dans un boîtier (4, 5) du dispositif, une montre peut être
disposée sur un support (10) de montre, qui peut être déplacé d'une position sans mesure à une position de mesure dans un système de vision,
ou inversement. Dans une position sans mesure, la montre sur son support peut être observée depuis l'extérieur du boîtier du dispositif à travers
au moins un obturateur électronique (3) activé ou une valve optique (3) activée pour être dans un état transparent, alors que dans la position de
mesure, l'obturateur électronique ou la valve optique est désactivé pour être rendu opaque.
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